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MIESTNY ÚRAD BRATISLAVA - NOVÉ MESTO 
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Komisia pre kultúru, mládež, šport, voľný čas a medzinárodné vzťahy 
Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava – Nové Mesto 

 
V Bratislave 29. mája 2024 
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ZÁPISNICA  č .  1 0 / 202 4  
 

z pracovného rokovania Komisie pre kultúru, mládež, šport, voľný čas 
a medzinárodné vzťahy, ktoré sa konalo dňa 28.05.2024 

 
 

Zúčastnení na hlasovaní:  Mgr. Marianna Mašátová Haliaková, JUDr. Tomáš Korček, PhD., LL.M., 

Mgr. Katarína Bilská, Mgr. Maroš Dulaj, Mgr. Eva Soldánová,  PhDr. Dušan Alföldy, Bc. Matej Cho-

reň,  Nina Knopp, BA Hons, Ing. Zuzana Rattajová 

 
Ospravedlnení: Bc. Filip Bolech, Mgr. Dávid Kostlán, Mgr. Marek Godovič PhD. 

 

Neprítomní: Tomáš Liška, MBA 
 
 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Pozvanie pána starostu, ktorý predstaví vízie Novej Tržnice a Konskej železnice 

4. Medzinárodný deň detí v bratislavskom Novom Meste 

5. Otvorenie letného festivalu Novomestské kultúrne a športové leto 

6. Prizvanie riaditeľa Strediska kultúry BNM a predstavenie jeho vízií 

7. Prizvanie riaditeľky Knižnice BNM a predstavenie jej vízií 

8. Záverečný účet mestskej časti Bratislava-Nové Mesto za rok 2023 

9. Návrh na tretiu zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto na rok 2024 

10. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Nové Mesto č. ..../2024, kto-

rým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Nové Mesto č. 

9/2020 zo dňa 23.09.2020, ktorým sa vydáva Trhový poriadok príležitostných trhov v Kreatív-

nom a kultúrnom centre Nová Cvernovka, Račianska 78, 831 02 Bratislava 

11. Návrh na schválenie prípadu hodného osobitného zreteľa – nájom nebytového priestoru o celko-

vej podlahovej ploche 203,7 m2, nachádzajúceho sa ulici Ovručská 5 v Bratislave, občianskemu 

združeniu SME SPOLU o. z., Ovručská 5, 831 02 Bratislava, IČO: 50164015, DIČ: 2120215944 

12. Rôzne  

13. Záver 
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K bodu č.  1 Rokovanie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Marianna Mašátová 

Haliaková.  

 

K bodu č.  2 Schválenie programu rokovania 

 

Komisia následne pristúpila k schváleniu programu rokovania. 

 
Hlasovanie: PRÍTOMNÍ:8  

 ZA:8   

 PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:0  
  

 
Komisia uvedený program schválila. 

 

 

K bodu č.  3 Pozvanie pána starostu, ktorý predstaví vízie Novej Tržnice a Konskej železnice 

 

Cieľom Tržnice je jej záchrana, momentálne je neatraktívna, záujem upadá. Táto vízia je postavená 

na 3 pilieroch: 

1, Na kultúrno-spoločenských akciách s cieľom zväčšiť okruh ľudí, ktorí ju budú navštevovať; 

2, Na snahe vytvoriť ponuku gastro služieb pre zamestnancov okolitých firiem; 

3, Zatraktívnením priestoru prilákať pridružené aj doplnkové služby. 

 

Momentálne sa oškrabávajú fólie, ktoré Tržnicu znepriehľadňujú, malo by sa pracovať aj energetic-

kej infraštruktúre, cieľom je dosiahnuť pochôdznosť strechy, moderné vstupy do Tržnice.  

Pán poslanec Korček požiadal, aby sa myslelo aj na opravu schodísk Tržnice. 

 

Zmluvy s nájomcami by boli postavené na dlhšej aj kratšej spolupráci, podľa dohodnutých akcií. Pán 

starosta sa vyslovil, že je potreba projektového manažéra, ktorý by za Tržnicu zodpovedal. 

 

Odborníčka komisie pani Rattajová sa pýtala, kto by bol projektantom Novej Tržnice. Pán starosta 

odpovedal, že projektant nie je celkom presne určený, momentálne sa počíta s pánom Kollárom.  

 

Pán poslanec Dulaj sa pýtal, koľko bude stáť oprava a v akej strate je Tržnica. Pán starosta odpovedal, 

že sa hľadá partner pre spoluprácu a financovanie a strata tvorí približne 400 tisíc/ročne. 

 

Odborníčka komisie pani Knopp sa pýtala, či by sa mohol dať aj nejaký priestor mladým umelcom 

na prezentáciu svojej tvorby. Pán starosta by videl tento priestor aj pre organizovanie podujatí pre 

základné školy alebo našich zamestnancov. Odborníčka komisie - pani Knopp vidí priestor pre mladé 

kapely v suteréne Tržnice. 

 

Pani predsedníčka komisie – Mgr. Mašátová Haliaková sa vyslovila, že sa už profesionálnej firme 

zadalo vykonanie zvukových skúšok na jednotlivých miestach.  

 



3 

Odborník komisie - pán Choreň sa dopytoval, či bude aj dotazník pre verejnosť, ako by si ona pred-

stavovala Tržnicu. Pán starosta vysvetlil, že momentálne sa vychádza zo spracovanej koncepcie 

z roku 2013-2015, problém ale vidí najmä vo vysokej konkurencieschopnosti okolia.  

 

Pani poslankyňa Bilská sa pýtala, či sa bude investovať aj do okolia Tržnice. Plánuje sa s posilnením 

policajných hliadok, výsadbou stromoradia, vodopriepustnou dlažbou a opravou parkoviska. 

 

Pani poslankyňu Soldánovú zaujímala čistota Tržnice. EKO-podnik VPS zvýšil frekvenciu čistenia, 

odstraňovania žuvačiek, no dlažbu ťažko opraviť a je nemožné ju vymeniť, vzhľadom k tomu, že je 

to pamiatka.  

 

Pán poslanec Korček sa vyslovil, že možno by stačilo zachovať len jednu parkovaciu plochu pred 

bývalou Železničnou nemocnicou a parkovanie by mohlo byť zadarmo aspoň na 1 hodinu. Apeloval 

na to, aby sa pred Tržnicou nezhromažďoval reklamný smog a nevytvárali zbytočné búdky, ktoré by 

kazili dojem Novej Tržnice. Pýtal sa pána starostu aj na spoluprácu s mestom a Metropolitným inšti-

tútom. Podporuje myšlienku rekonštrukcie aj zlepšenia energetickej náročnosti, takisto, ak by v Trž-

nici sídlil Dopravný podnik a zachoval sa parkovací systém. Tržnica by sa ale nemala vrátiť k ponuke 

hazardných hier a rozlievania alkoholu.  

 

Odborník komisie – pán Alföldy sa vyslovil, že vznikla aj myšlienka pre založenie filmového klubu, 

napríklad v bývalom podniku Mejdan, problém bol ale vždy s nájomnou zmluvou. Pán starosta by sa 

chcel o tomto nápade ešte bližšie porozprávať.  

 

Odborníčka komisie – pani Rattajová sa pýtala, kto bude nový projektový manažér, čo momentálne 

ešte nie je rozhodnuté. 

 

Konská železnica sa zatiaľ ponecháva ako strategická rezerva pre Miestny úrad BNM z dôvodu, že 

budova úradu na Junáckej je technicky nevyhovujúca. Budova Konskej železnice by slúžila ako stre-

disko vybavovania stránok.  
 
Komisia berie informácie na vedomie. 

 

 

K bodu č. 4 Medzinárodný deň detí v bratislavskom Novom Meste 
 

Materiál predstavila Mgr. Adriána Rabatinová z oddelenia kultúry, športu a voľného času 

Pani Rabatinová predstavila festival pre malé a veľké deti, priateľov a susedov, ktorý sa bude konať 

v časovom rozmedzí 31.05. – 02.06.2024. Bohatý program bude prebiehať najmä vo voľnočasovom 

areáli Kuchajdy, ale aj na Železničnej studničke – Kamzík, kde bude pre deti pripravený voľný vstup 

na lanovku, či v Železničnej stanici Nové – Mesto s výstavou v  historickom poštovom vozni a na-

koniec v Decathlone PHAROS s rôznorodými športovými aktivitami a súťažami pre malých aj veľ-

kých. 

 

Komisia uvedený materiál berie na vedomie. 
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K bodu č. 5 Otvorenie letného festivalu Novomestské kultúrne a športové leto 
 

Materiál predstavila Mgr. Adriána Rabatinová z oddelenia kultúry, športu a voľného času 

Otvorenie letného festivalu Novomestské kultúrne a športové leto je naplánované od 21.06. – 23.06. 

2024 vo voľnočasovom areáli Kuchajdy, kde budú prebiehať napr. Oslavy Olympijského dňa pre 

školy a  škôlky, v Dome športu s voľným vstupom do Slovenského olympijského a  športového mú-

zea, následne Špacírkou v Novej Tržnici, programom v Novomestskej knižnici, na Ihrisku Jahodová, 

v Dimitrovke a Stredisku kultúry Vajnorská. 

Pán poslanec Korček poprosil, aby boli plánované akcie a programy preposielané aj poslancom, ktorí 

by ich mohli odporúčať ďalej ostatným. 

 

Pani predsedníčka Mgr. Mašátová Haliaková navrhla osobnú účasť pani Rabatinovej, ktorá by sama 

informovala komisiu o plánovaných akciách. 

 

Pani poslankyňa Soldánová poďakovala pani vedúcej z oddelenia kultúry, športu a voľného času za 

pripravovaný bohatý program, aj zháňanie sponzorov zapojených do týchto akcií. 

 

Pani poslankyňa Bilská následne poďakovala za program pri Otvorení Račianskeho mýta. 

 
Komisia uvedený materiál berie na vedomie. 

 

 

K bodu č. 6 Prizvanie riaditeľa Strediska kultúry BNM a predstavenie jeho vízií 
 

Materiál predstavil Mgr. art. Andrej Púry riaditeľ Strediska kultúry BNM 

 

Pán Mgr. art. Púry začal pracovať pre Stredisko kultúry BNM od polovice mája 2024, najbližšie by 

sa chcel venovať Inventarizáciou majetku, zmlúv, smerníc atď. Program pre verejnosť má v pláne 

pripraviť od septembra 2024, pretože stále funguje na báze externých spoluprác. Z pripravovaného 

programu je to napríklad kvíz – „Nemudruj,“ ktorý bude prebiehať každý druhý štvrtok. Cieľom je 

vytvoriť a udržať dobré susedské vzťahy s okolím. Ráta aj s využitím parku pri Stredisku.  

 

Pán poslanec Dulaj sa dopytoval na bývalé pôsobenie pána riaditeľa.  Mgr. art. Púry predtým pracoval 

pre BSK, kde sa venoval divadelnému manažmentu.  

 

Pán poslanec Korček požiadal pána riaditeľa o rozoslanie jeho kontaktu členom komisie, tak aby boli 

všetci informovaní o plánovaných podujatiach a mohli ich aj ďalej odporúčať. 

 
Komisia uvedený materiál berie na vedomie. 

 

 

K bodu č. 7 Prizvanie riaditeľky Knižnice BNM a predstavenie jej vízií 

 

Materiál predstavila Mgr. Katarína Kubalová riaditeľka Knižnice BNM 

 

Pani Mgr. Kubalová na začiatok uviedla, že v pracovnom pomere je len od mája 2024 a zatiaľ sa stále 

oboznamuje so systémom fungovania. Chcela by nastaviť systém a pravidlá tak, aby sa Knižnica aj 



5 

prostredníctvom kultúrnych podujatí a iných aktivít dostala viac do povedomia verejnosti. Pani pred-

sedníčka komisie je naklonená tejto myšlienke, tak aby bola  knižnica bližšie k ľuďom. Po lete by sa 

aj program Knižnice viac vyprofiloval na jednotlivé skupiny verejnosti – deti, seniori.... 

 

Pán poslanec Dulaj sa dopytoval na bývalé pôsobenie pani riaditeľky. Pani Kubalová odpovedala, že 

predtým pracovala ako produkčná pre BKIS.  

 

Pán poslanec Korček požiadal pani riaditeľku o  rozoslanie jej kontaktu členom komisie, tak aby boli 

všetci informovaní o plánovaných podujatiach a mohli ich aj ďalej odporúčať.  

 

Pani poslankyňa Soldánová sa pýtala, či sa pani Kubalová plánuje inšpirovať aj inými mestskými 

časťami v ponúkanom programe a  zdieľaní na sociálnych sieťach.  Pani riaditeľka odpovedala, že 

postupne sa nastaví aj program, aj sieťovanie. 

 

Odborník komisie pán Alföldy sa opýtal na motiváciu pani riaditeľky pracovať pre Knižnicu MČ 

Bratislava – Nové Mesto, na čo pani riaditeľka odpovedala, že sa potrebovala pracovne posunúť.  

 
Komisia uvedené informácie berie na vedomie. 

 

 

K bodu č. 8 Záverečný účet mestskej časti Bratislava-Nové Mesto za rok 2023 
 

Materiál predstavil Ing. Julián Lukáček z oddelenia financií a účtovníctva  
 

 
Hlasovanie: PRÍTOMNÍ:9  

 ZA:9   

 PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:0 

 

  

 

Komisia uvedený materiál berie na vedomie. 

 

K bodu č. 9 Návrh na tretiu zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto na rok 2024 

 
Materiál predstavil Ing. Julián Lukáček z oddelenia financií a účtovníctva  
 

 
Hlasovanie: PRÍTOMNÍ:9  

 ZA:8   

 PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:1  
  

 

 

 

Komisia uvedený materiál schválila. 
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K bodu č. 10 Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Nové Mesto č. 

..../2024, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Nové 

Mesto č. 9/2020 zo dňa 23.09.2020, ktorým sa vydáva Trhový poriadok príležitostných trhov v Kre-

atívnom a kultúrnom centre Nová Cvernovka, Račianska 78, 831 02 Bratislava 

 
Materiál predstavila Ing. Andrea Kutarňová z právneho oddelenia 

 
Hlasovanie: PRÍTOMNÍ:9  

 ZA:9   

 PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:0 

 

  

Komisia uvedený materiál schválila. 

 

K bodu č. 11 Návrh na schválenie prípadu hodného osobitného zreteľa – nájom nebytového priestoru 

o celkovej podlahovej ploche 203,7 m2, nachádzajúceho sa ulici Ovručská 5 v Bratislave, občian-

skemu združeniu SME SPOLU o. z., Ovručská 5, 831 02 Bratislava, IČO: 50164015, DIČ: 

2120215944 

 

Materiál predstavila Ing. Silvia Ruppertová z oddelenia správy a majetku 

Hlasovanie: PRÍTOMNÍ:9  

 ZA:9   

 PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:0 

 

  

Komisia uvedený materiál schválila. 

 

K bodu č. 12 Rôzne 

Pani predsedníčka Mgr. Mašátová Haliaková vyzvala odborníkov komisie, aby si do budúceho za-

sadnutia pripravili tému, ktorá by ich zaujímala a chceli sa jej bližšie venovať na zasadnutí komisie.   

 

K bodu č. 13 Záver 

Predsedníčka komisie Mgr. Marianna Mašátová Haliaková poďakovala všetkým za účasť a ukončila 

zasadnutie komisie. 

 

 

                                                Mgr. Marianna Mašátová Haliaková, v. r.   

predsedníčka komisie pre kultúru, mládež, šport, voľný čas a medzinárodné vzťahy 
 

                    

 

                                                                                           Vypracovala : Ing. Aneta Danková 


